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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2024/25:525 Lantmäteriet

Under 2024 uppdagades allvarliga säkerhetsbrister inom Lantmäteriet, där 
sekretessbelagda handlingar riskerade att lämnas ut utan korrekt prövning. 
Regeringen informerades redan i mars om dessa brister, men inga konkreta 
åtgärder vidtogs förrän myndigheten i maj själv beslutade att stänga ned sina 
digitala tjänster.

Denna nedstängning har förvärrat redan existerande problem med långa 
handläggningstider och höga kostnader inom Lantmäteriet. Fastighetsägare och 
företagare har uttryckt frustration över att myndigheten agerar som en 
bromskloss för samhällsutvecklingen.

Trots att regeringen varit medveten om dessa problem under en längre tid har 
inga proaktiva åtgärder vidtagits för att stärka säkerheten eller underlätta för de 
aktörer som drabbats av nedstängningen och de långsamma processerna.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Andreas Carlson:

 

1. Vilka konkreta åtgärder har statsrådet och regeringen vidtagit för att 
säkerställa att säkerhetsbristerna inom Lantmäteriet inte upprepas?

2. Hur avser statsrådet och regeringen att adressera de långa 
handläggningstiderna och höga kostnaderna?

………………………………………

Denis Begic (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-03-14
Besvaras senast
2025-03-28
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


